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Výbor pro investice a majetek  Zastupitelstva Plzeňského kraje 

Zápis z výjezdního zasedání ze dne 19. 9. 2022 

 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda: Ing. Jiří Hanousek 

 
členové:  
Mgr. Ivana Bartošová 
Pavel Bosák    
Václav Kočí    
Bc. Radek Krejčí 
Karel Neuberger 
Bc. Petr Randa 
   
 

Nepřítomni  

Omluveni Ing. Martin Barták, MBA 
Bc. Pavlína Koutníková – Vaněrková 
JUDr. Marcela Krejsová 
Tomáš Soukup 
 
 
 
 

  

Hosté Mgr. Milena Majerová, ředitelka Sportovního gymnázia Plzeň 
Mgr. Roman Zarzycký, náměstek hejtmana pro oblast ekonomiky, 
investic a majetku 
Ing. Jaroslav Černý, ředitel Středního odborného učiliště 
elektrotechnického Plzeň 
JUDr. Michal Bouřa MBA, vedoucí odboru investic a majetku KÚPK 
Ing. Tomáš Morávek, referent na úseku investic KÚPK 
 
 
 

  

   

Číslo zasedání 13 

Datum konání  19. 9. 2022 – 15.00 hod. 

Místo konání Sportovní hala Sportovního gymnázia Plzeň,  Vejprnická 56, Plzeň 
3-Skvrňany  

Zapisovatel Mgr. Petra Štěpánová 
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Program 
 
1. Zahájení 
2. Prohlídka stavby atletického tunelu 
3. Závěr 
 
 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení  
 
Předseda výboru Ing. Jiří Hanousek uvítal členy a hosty Výboru a zahájil 
zasedání. Počet členů výboru na začátku zasedání je 7, výbor je 
usnášeníschopný. 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen Pavel Bosák.  
Program výjezdního zasedání byl všemi přítomnými schválen včetně 
přítomnosti hostů.  
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Prohlídka stavby atletického tunelu 
 
Plzeňský kraj začal letos stavět u Sportovního gymnázia v Plzni-
Skvrňanech kryté atletické sportoviště. Kromě rovné běžecké dráhy, vrhů, 
skoků do dálky a dalších umožní trénink skokanů do výšky, kteří museli 
jezdit do Prahy. Halu bude spravovat a provozovat Sportovní gymnázium, 
investorem stavby je sousední Střední odborné učiliště elektrotechnické, 
které má ve správě dotčené objekty. 
 
Paní ředitelka Sportovního gymnázia přivítala členy výboru a další hosty. 
Na úvod řekla několik slov o Sportovním gymnáziu a zmínila velké 
úspěchy studentů na různých mistrovstvích. Přítomné přivítal také pan 
náměstek Zarzycký a uvedl problematiku kolem výstavby tunelu, kdy 
zhotovitel vysílá signály o tom, že budou potřebovat navýšit finanční 
prostředky a pravděpodobně na hraně října nebo listopadu se dozvíme, 
jestli odbor investic a majetku tyto požadavky ze strany zhotovitele uzná 
(v koordinaci se stavebním dozorem), anebo tunel  bude dostavěn o 2 
měsíce déle, anebo budeme muset žádat Zastupitelstvo PK o nový 
mandát, protože rozpočet byl samozřejmě omezený a pokud by byly 
nutné vícepráce, tak je nutné předložení do Zastupitelstva PK. Poté se 
pan náměstek s přítomnými rozloučil a na pana náměstka navázal odbor 
investic a majetku.  

 
Plzeňský kraj na tuto stavbu vyčlenil 120 milionů Kč a momentálně je 
stavba ve fázi zdržení. Se zhotovitelem se momentálně řeší, zda mají 
právo uplatňovat vícepráce nebo ne. Ze strany Plzeňského kraje došlo ke 
změně nějakých pokynů a některé vícepráce byly uznané a podařilo se je 
včlenit do projektu. Zatím se kraj stále pohybuje pod finančním limitem, 
které schválilo Zastupitelstvo PK, ještě je tam malá rezerva. Další  
požadavky, které jsou vzneseny ze strany zhotovitele, kraj zatím odmítá a 
věří, že se podaří během měsíce listopadu dovést stavbu do konce, aniž 
by bylo nutné finanční navýšení nebo soutěžit nějakou dostavbu. 
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Z hlediska smlouvy se kraj pohybuje ve fázi technického vyjednávání, 
zatím není potřeba řešení v politické rovině.  
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Závěr 
 
Pan předseda poděkoval všem za jednání a v 17.00 hodin jej ukončil.  

 
 
Zápis byl vyhotoven dne 12. 10. 2022 – počet stran: 3, počet příloh: 1 
 
 
 
 Mgr. Petra Štěpánová Pavel Bosák Ing. Jiří Hanousek  
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
 
 
 
 


